
 

 

 

 

 

 

 

 

ŞİLE PAYDAŞ SOHBETLERİ SONUÇ BİLDİRGESİ 

Demokratik ve Çok Sesli Şile İçin Bir Araya Geldik 

Ocak 2023 

Şile Sivil İnisiyatifi olarak, ilçemizde faaliyet gösteren Muhalefet Parti Başkanları, 

Dernek-STK Başkanları, geçmişte ilçemizde ve yerel yönetimlerinde görev almış, 

Belediye Başkanları, Meclis Üyeleri ve Yerel Siyasetçilere yapmış olduğumuz davetlere 

olumlu karşılık alarak üç farklı tarihte geniş katılımlı buluşmalar düzenledik.  

Sohbet sürecinin son davetini, iktidar mensubu olarak Sayın Şile Belediye Başkanına 

yaptık. Maalesef kendisinden olumlu/olumsuz geri dönüş almadığımız için görüşlerini 

ve fikirlerini bu bildirgeye ekleyemiyoruz. 

Toplantımıza katılarak Şilelilerin sesine kulak veren ve tecrübelerini aktaran tüm 

paydaşlara, ŞİLE SİVİL İNİSİYATİFİ olarak teşekkürlerimizi sunarız. 

Bu “Sonuç Bildirgesi”, tüm görüşmelerde aldığımız notları ve ŞİLE SİVİL 

İNİSİYATİFİ’nin önerilerini içermektedir. 

 

 

 



 

 

 

 

Şile’de Faaliyet Gösteren Muhalefet Parti Başkanları Sohbeti / 18.09.2022 

Tüm Muhalefet Parti Başkanlarının farklı konularda görüş ve önerilerini dinledik. Tüm 
paydaşların öncelikle fikir birliğine vardığı konu Şile ve köylerindeki kaçak yapılaşmaydı. 
Şile Belediyesinin kaçak yapılaşma ile yeteri kadar mücadele etmediği, sadece ceza 
keserek mücadele ediliyormuş izlenimi verilmeye çalışıldığı belirtildi. 
Özellikle Ağlayankaya bölgesindeki, Şile Belediyesine ait arazilerin satılması çok önemli 
bir malvarlığını kaybedilmesi ve Şilelerin bu konuyu mutlaka takip etmesi gerektiği 
görüşü ön plana çıktı. 
 
Ayrıca Şile Belediye Başkanın Meclis Toplantısında 2022 Belediye Bütçesinin, bütçe 
fazlası verdiği argümanı, bütçe fazlası veren bir Belediyenin yıllardır Belediye 
bünyesindeki arsalarını neden sattığı sorusunu gündeme taşıdı! 
 
Şile ve köylerinde tarımın ön plana çıkartılması ve bu anlamda alınacak aksiyonların 
planlamasının yapıldığı bilgisi paylaşıldı. Gençler için Şile’de mutlaka istihdam 
yaratılacağı ve İstanbul’a göçü önleyecek yatırım planlarının da ön hazırlığının 
yapılmaya başlandığı ifade edildi.  
 
Örgütlü bir siyaset için Şile’de yaşayan özellikle genç ve İstanbul’dan Şile’ye göçen 
kesimin mutlaka partilere üye olarak, Şile’nin geleceğinde söz sahibi olmaları talep 
edildi. 
 
Toplantı sonunda ŞİLE SİVİL İNİSİYATİFİ üyeleri özellikle kaçak yapılaşma ve arsa 
satışları konusunda muhalefet partilerinin hukuki süreç başlatması, bu konuların yasal 
yollara takip edilmesi gerektiği tavsiyesinde bulundu. 
 
Şile’de Faaliyet Gösteren Dernek ve STK Başkanları Sohbeti / 30.10.2022 

Farklı alanlarda faaliyet gösteren dernek başkanlarının görüş ve önerilerini dinledik.  

Sarı Alanları imara açılması ve bu yönde atılan adımları özellikle katılımcı köy dernekleri 

tarafınca dile getirildi. Bu yönde atılan hukuki adımlar paylaşıldı. Özellikle genç nüfusun 

derneklere üye olması ve aktif olarak kendi iştigal alanlarında fikirler üretilmesi talep 

edildi. 

Ağva’da tekstil ve gıda alanında kadın istihdamı ile faaliyetlerin arttığı ve bu anlamda 

Ağva’nın markalaşması için çaba sarf edildiği dile getirildi. Özellikle keten tohumu, nane 

ve kekik gibi yöresel ürünlerin ön plana çıkartılmasının hedeflendiği belirtildi. 

Genç kızların eğitimine yönelik faaliyetlerin daha çok desteklenmesi gerektiği, Şile’de 

yaşayan çocuklarımızın eğitime erişimi ve bununla birlikte gelişimin çok önemli bir konu 

olduğu belirtildi. 

 



 

 

 

Şile’de Görev Yapmış Eski Belediye Başkanları, Meclis Üyeleri ve Yerel 

Siyasetçiler Sohbeti / 11.12.2022 

Tüm katılımcıların geçmiş tecrübelerini, birikimlerini aktarması ve Şile’nin geleceğine 
yönelik birleştirici ve yol gösterici mesajları bizler için çok değerli oldu.  
 
Bu görüşmenin de öne çıkan başlığı, 2b, kaçak ve plansız yapılaşma, bunun Şile’ye 
getirdiği yük ve yarattığı kaos oldu. 
 
Şile’de yeni devlet ya da özel üniversite açılmasının teşvik edilmesi ve bu anlamda 
planlamanın yapılması gerektiği önemli bir tespitti. Böyle bir yatırımın özellikle gençlere 
istihdam yaratmak adına çok önem arz ettiği dile getirildi. 
 
Hayvancılık, yatırımının köyleri kalkındıracağı,  turizmin ise 12 ay sürecek şekilde 
profesyonel bakış açısıyla yapılması vurgulandı. 
 
Kent Konseyinin açık yasa maddesine rağmen kurulmamasının çok önemli bir ihmal 
olduğu belirtildi.  ŞİLE SİVİL İNİSİYATİFİ’nin bu anlamda önemli bir boşluğu 
doldurduğu faaliyetlerinin mutlaka sürmesi, halkın sesi olmaya devam etmeleri talep 
edildi. Ayrıca mutlaka aktif siyasette yer alarak karşılıksız ve çıkarsız Şile’ye gönül veren 
ŞİLE SİVİL İNİSİYATİFİ üyelerinin tecrübelerini ve akılcı çözümlerini yerel yönetime 
taşımaları gerektiği vurgulandı. 
 
Şile’de yapılan mimari yanlışlarının (eski garajlardaki beton düzenlemesi kent meydanı 
ruhunun yok edilmesi, Kale faciası vb.) tekrar edilmemesi için mutlaka kamuoyu 
oluşturulması gerektiği vurgulandı. Eski Şile evlerinin koruma altında renovasyonu 
yapılarak Avrupa’da benzerleri olan “Old City” (eski şehir) kavramıyla turizme kaktı 
sağlar hale getirilmesi dile getirildi. 
Şile’nin çok önemli bir mutfağı ve ürünleri olduğu, bununda “Gastronomi Turizmi” 
açısında önem arz ettiği belirtildi. 
 
“Bacasız Sanayi” olarak küçük sanayi yatırımlarının doğa ve çevre koşulları göz edilerek 
istihdama katkı sağlayacak şekilde desteklenebileceğini belirtildi. 
 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

ŞİLE SİVİL İNİSİYATİFİ ÖNERİSİ 

Şile’de bir ilk olarak gerçekleştirdiğimiz sohbetlerden çıkardığımız ana fikir, Şile’nin 

geleceğinde ortak akıl ile kimseyi ötekileştirmeden, siyasi görüşten bağımsız Şile için 

bir araya gelinmesinin olduğudur. 

Siyasetin bizleri ayrıştırmasına müsaade etmeden emek, üretim ve bilgi paylaşımı ile 

Şile’nin yarınlara taşınacağını düşünüyoruz.  

Belediye Başkanı, seçildikten sonra parti gömleğini çıkartıp, sadece kendisine oy 

verenleri değil, tüm Şilelileri düşünerek Şile halkı yararına hizmet etmelidir. 


